

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada

(Le français suit)

JUDGMENT ON APPEAL

March 7, 2025

OTTAWA – The Supreme Court of Canada has delivered its judgment in the following appeal. The Court invites you to read the [reasons for judgment](#) and the plain language summary called a [Case in Brief](#).

40725 **Attorney General of Ontario v. Working Families Coalition (Canada) Inc., Patrick Dillon, Peter MacDonald, Ontario English Catholic Teachers' Association, Elementary Teachers' Federation of Ontario, Felipe Pareja, Ontario Secondary School Teachers' Federation and Leslie Wolfe - and - Attorney General of Canada, Attorney General of Quebec, Attorney General of Alberta, Centre for Free Expression, Chief Electoral Officer of Ontario, International Commission of Jurists Canada, Canadian Lawyers for International Human Rights, British Columbia Civil Liberties Association, Advocates for the Rule of Law, Democracy Watch, Canadian Taxpayers Federation, Canadian Civil Liberties Association and David Asper Centre for Constitutional Rights (Ont.)**
2025 SCC 5

Coram: Wagner C.J. and Karakatsanis, Côté, Rowe, Martin, Kasirer, Jamal, O'Bonsawin and Moreau JJ.

The appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Numbers C70197, C70178 and C70212, 2023 ONCA 139, dated March 6, 2023, heard on May 21 and 22, 2024, is dismissed with costs. Wagner C.J. and Côté, Rowe and Moreau JJ. dissent.

JUGEMENT SUR APPEL

Le 7 mars 2025

OTTAWA – La Cour suprême du Canada a rendu jugement dans l'appel suivant. La Cour vous invite à lire les [motifs de jugement](#) et le résumé en langage simple appelé [La cause en bref](#).

40725 **Procureur général de l'Ontario c. Working Families Coalition (Canada) inc., Patrick Dillon, Peter MacDonald, Association des enseignantes et des enseignants catholiques anglo-ontariens, Fédération des enseignantes et des enseignants de l'élémentaire de l'Ontario, Felipe Pareja, Fédération des enseignantes-enseignants des écoles secondaires de l'Ontario et Leslie Wolfe - et - Procureur général du Canada, procureur général du Québec, procureur général de l'Alberta, Centre for Free Expression, directeur général des élections de l'Ontario, Commission internationale de juristes Canada, Juristes canadiens pour le droit international de la personne, British Columbia Civil Liberties Association, Advocates for the Rule of Law, Democracy Watch, Fédération canadienne des contribuables, Association canadienne des libertés civiles et David Asper Centre for Constitutional Rights (Ont.)**
2025 CSC 5

Coram: Le juge en chef Wagner et les juges Karakatsanis, Côté, Rowe, Martin, Kasirer, Jamal, O'Bonsawin et Moreau.

L'appel interjeté contre l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéros C70197, C70178 et C70212, 2023 ONCA 139, daté du 6 mars 2023, entendu les 21 et 22 mai 2024, est rejeté avec dépens. Le juge en chef Wagner et les juges Côté, Rowe et Moreau sont dissidents.

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada :

Registry-greffe@scc-csc.ca

1-844-365-9662